

Announcement



Your Donation Today Makes a Change Tomorrow

تبرعكم اليوم يصنع الفرق غداً

Dear Valued Customers,

عملاؤنا الكرام،

The world is facing unprecedented challenges with communities and economies everywhere affected by the growing COVID-19 pandemic. Therefore, mindful of the current evolving situation and in line with UAE Government efforts to support the entire community, we at DP World, UAE Region highly encourage our customers/companies to contribute to **Community Solidarity Fund against COVID-19** set up by the Islamic Affairs and Charitable Activities Department of the Government of Dubai.

The fund aims to facilitate community contributions and donations towards fighting against the coronavirus outbreak under the guidance and directions of the UAE's leadership.

يواجه العالم اليوم تحديات لم يسبق لها مثيل نتيجة لجائحة كوفيد-19 المتصاعدة، طال فيها الضرر كافة المجتمعات والاقتصادات في كل مكان. لذلك؛ وإدراكاً منا لتطورات الوضع الحالي وتماشياً مع جهود حكومة دولة الإمارات العربية المتحدة لدعم المجتمع بأكمله، فإننا في موانئ دبي العالمية - إقليم الإمارات نناشد كافة عملائنا العاملين لدينا من أفراد وشركات، للمساهمة في **صندوق التضامن المجتمعي ضد كوفيد-19**، الذي أطلقته دائرة الشؤون الإسلامية والعمل الخيري في حكومة دبي.

يهدف هذا الصندوق إلى تسهيل وصول مساهمات المجتمع والتبرعات، وتوجيهها لمكافحة تفشي فيروس كورونا المستجد، تحت إشراف وتوجيهات القيادة الرشيدة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

We'd like to take this opportunity and thank our partners who added a great value to the initiative:

- 1- NAFCO, which contributed with a fund of AED1 million.
- 2- Oriental Group FZE/ Oriental General Trading Inc., which contributed with a fund of AED250,000
- 3- Independent Tobacco FZE, which contributed with a fund of AED250,000
- 4- Kaane American International Tobacco Co. FZE, which contributed with a fund of AED250,000
- 5- Intercontinental Leaf Tobacco Co. FZE/EUROLEAF, which contributed with a fund of AED250,000

Donations received will go towards funding "10 million meals" campaign declared by HH Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, the health sector, preparing Iftar in addition to other Ramadan activities.

For other companies/customers wishing to carry out their social responsibility and contribute to the fund can liaise directly with **Fatma Hussain, Sustainability Department** (Mobile: 0501892795, or email: Fatma.Hussain@dpworld.com) who will respond to all inquiries and ensure that there are no obstacles in contributing to it.

وننتهز هذه الفرصة لتتقدم بالشكر الجزيل إلى شركائنا من أصحاب الأيدي البيضاء المسارعين بالخيرات، ما وفر دعماً سخياً للمبادرة، وفي مقدمتهم كل من:

- 1- شركة نافكو التي تبرعت بمبلغ (1) مليون درهم
- 2- شركة أورياننتال جروب/أورياننتال للتجارة العامة، والتي تبرعت بمبلغ 250,000 درهم.
- 3- شركة إنديبنديانت توباكو، والتي تبرعت بمبلغ 250,000 درهم.
- 4- شركة كاني أمريكيان إنترناشونال توباكو، والتي تبرعت بمبلغ 250,000 درهم.
- 5- شركة إنتركونتيننتال ليف توباكو/يوروليف، والتي تبرعت بمبلغ 250,000 درهم.

كما ستخصص التبرعات الواردة للمساهمة في حملة "10 ملايين وجبة" التي أعلن عنها صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم، وتمويل القطاع الصحي، والمساهمة في تجهيز وجبات الإفطار الرمضانية، بالإضافة إلى مختلف أبواب الخير والإحسان الأخرى خلال شهر رمضان المبارك.

ونتوجه هنا بالدعوة إلى كل من يرغب في اللحاق بركب الخير والإحسان من عملائنا الآخرين، أفراداً وشركات للقيام بدورهم والمساهمة تجاه المسؤولية الاجتماعية؛ أن يبادروا بالاتصال مباشرة مع الأخت/ فاطمة حسين، من قسم الاستدامة، (هاتف: 0501892795، أو عبر البريد الإلكتروني: Fatma.Hussain@dpworld.com) والتي ستوافيكم بجميع المعلومات حول استفساراتكم،

للمساعدة في تخطي أية عقبات قد تعترضكم من أجل المساهمة في هذه المبادرة.

During this challenging time, we need to stand all together and give back to the entire community. Your contribution is truly valued.

ونؤكد مجدداً أنه وخلال هذه الأوقات العصيبة، فإننا نحتاج جميعاً أن نقف متكاتفين، لنرد الجميل إلى مجتمعنا بأكمله، وستكون مساهمتكم محل تقدير واعتبار كبيرين.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،